
Ασχολούμενος με τα πρακτικά της Κυβερνητικής Επιτροπής της 3/1/97, 
θυμίζω ότι από το περιεχόμενο της συζήτησης εκείνης προκύπτει ανάγκη 
σύγκλησης της ίδιας Επιτροπής, στις αρχές Φλεβάρη, με θέμα την 
ενημέρωση:

α) πορείας διαδικασιών αναθεώρησης του Κ.ΓΊ.Σ.
(Παπαντωνίου - Πάχτας)

β) πορείας διαδικασιών μελέτης, διαγωνισμών και εκτέλεσης μεγάλων 
έργων (Μετρό Αθηνών και Θεσσαλονίκης, Εύηνος - κηρύχθηκε έκπτωτος 
ο Χιώνης - δίκτυα οδικά και σιδηροδρομιά, φυσικό αέριο, κ.λ.π.)

(Λαλιώτης, Καστανίδης, Παπανδρέου)

γ) πορείας ιδιωτικοποιήσεων και συγχωνεύσεων (ΟΑΕ, Τράπεζα Κρήτης, 
Κεντρικής Ελλάδος, μετοχοποίηση ΔΕΓΊ, ΟΤΕ, Εθνικής Ασφαλιστικής + 
Αστήρ, δύο Αγροτικές Ασφαλιστικές, κ.λ.π.)

(Παπαντωνίου, Παπανδρέου, Τζουμάκας)

δ) πορείας απορρόφησης ΚΠΣ, προγραμμάτων, κ.λ.π.
(Παπαντωνίου, Παπανδρέου, Αρσένης, Παπαϊωάννου) και όποιοι 

χειρίζονται προγράμματα.

Προκύπτει ανάγκη παρουσίας ad hoc και άλλων Υπουργών - μη μελών 
της Κυβερνητικής (π.χ. Καστανίδης, Πάχτας).

Ο Γιαννίτσης θα μπορούσε να κάνει ένα τηλεφωνικό γύρο με τους 
αρμόδιους Υπουργούς για την προετοιμασία της συνεδρίασης.
Ή και εγώ....

Από την ίδια συνεδρίαση θυμίζω το ενδιαφέρον σας για ενημέρωση πάνω 
στην πορεία ερευνών και διώξεων σε σχέση με τα ατυχήματα ΠΗΓΑΣΟΣ - 
ΚΩΣΤΑΚΟΣ και ΔΥΣΤΟΣ

(Τσοχατζόπουλος - Σουμάκης - Γιαννόπουλος)

Επίσης, δεν ξέρω αν είναι κατάλληλος ο χρόνος η επιτροπή ποιότητας 
ζωής (Λαλιώτης) να ασχοληθεί με το θέμα των τσιγγάνων.

Τέλος, ο Άκης είχε προτείνει ΚΥΣΕΑ για τη διακυβερνητική (διεύρυνση, 
κ.λ,π.)


